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Sarajevo, 09.06.2010.

DOMLT NARODA
PARLAJTENTARNE SKUPSTI\E BIH

Na osnovu ilana 29. Poslovnika Doma naroda Parlanrentamc skupitine BiH ("Sluzbeni glasnik

Bill", br.33/06,,i1/06.91/06 i 91/07), i dliura 3. stav (3) Poslovnika Istrazne komisije za

utvrdivanje okolnosti u vezi sa izdavanjem CEMT dozvola za 2009. godiru prijeroznieima u

Bosni i Hercegovini, Istrazna komisiji je na 5. sjednici, odrzanoj 9.6.2010., utvrdila iDomu
naroda DodDosi sliedeai

IZVJESTAJ
o okolnostima u vezi sa izdavanjem CEMT dozvola za 2009. godinu prijevoznicima u Bosni

i Hercesovini

Do1n naroda PSBiH razmatrao.ie inicijativu na 40. sjednici odrzanoj 30.12.2009. i nakon

faspfave donio odluku o lbmiranjlL lstlaZne kornisije za utvrdivanje okolnosti u vezi sa

izdavanjem CEMT dozvola za 2009. godinu prijcvoznicima u Bosni i Hercegovini g daljnjem

tekstu: lstmzna komisija). Clarovirna Ist1'a2ne korr1isije na istoj sjednici Dom naloda irnenovani

su: Dusalrla Majkii, BoZo Rajii i Adcrn lbrahinrpaiii. I)om naroda zaduZio je lstraznu konisijLr

dn utvrdi sve okolnosti u vezi sa izdava{en CIMT dozvola za 2009. godinu domadim

prijevoznicima i cla u roku od tri mjeseca od srog konstituirarja sastavi jzvjeitaj i dostavi ga

Donru naroda na laznlatranje. Takoiler, Dom naroda predlozio je da Istrazna konisija radi

zajedno sa lstraznon konisijom Predstavnidkog doma PSBiH.
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IstraZna komisija je, 18. 1. 2010., odrZalo konstituiraju6u sjednicu i jednoglasno za

predsjedavajuieg izabrala BoZu Rajiia, te Adema Ibrahimpaiiia za pNog zarjenika i Dulanku

Majkii za drugog zamjenika predsjedavajuceg.

Na istoj sjednici IstraZna komisija zakljudila je da obavijesti Istraznu komisiju

Predstavniakog doma o konstituimnju Istraine komisije Doma naroda i zatraZiti od dvije

komisije da odrZe zajednidki sastanak na kojem bi se dogovorila o metodama i sadriaju daljnjeg

rada.

2. Zajedniiki rad sa Istraznom komisiiom Predstavniikog doma PSBiH

Dopis Istaine komisije Doma naroda kojim se predlaZe da dvije komisije rade zajedno

upuien je 18.1.2010. Istraznoj komisiji Predstavnidkog doma PSBiH. Istrazna komisija

Pfedstavnidkog doma u svom odgovoru od 12. 2. 2010. prihvatila je prijedlog lstraine komisije

Doma naroda i predloiila da istrazne komisije oba doma odrZe zajednidku sjednicu. Istazne

komisije oba doma odrzale su zajednidku sjednicu 18. 2. 2010. sa samo jednom tadkom dnevnog

reda: .,Dogovor o metodama i sadrzaju rada". Na sjednici je jednoglasno zakljudeno da ie dvije

komisije raditi zajedno, a prilikom donoienja odluka istaZne komisije izjainjavat ie se

odvojeno.

Medutim, Istrazna komisija Predstavnidkog domaje dopisom od 24.3. 2010. obavijestila

IstraZnu komisiju Doma naroda kako je na svojoj 7. sjednici, odrZanoj 24. 3. 2010., konstatirala

"da nije bilo u moguinosti sa lstraznon komisijom Doma naroda dogovoriti odrZavanje

zajednidke sjednice istraZnih komisija u martu, te je odludeno da lstraZna komisija u skladu s

odobrenjem Predstavnidkog doma za produienje roka do 31. 3. 2010. sastavi izvjeltaj i uputi ga

Predstavnidkom domu". IstraZna komisija Predstar,nidkog doma je naknadno, na 8. sjednici

odrianoj 6, i 7. 4.2010., usvojila Izvjeitaj o provjeri navoda o raspodjeli CEMT dozvola u

Ministarstvu komunikacija i prometa BiH i uputila ga Predstavnidkom domu PSBiH na

usvajanje, dime je praktidno i okondalo svoj €d.

Istrazna komisija Doma naroda razmatrala je dopis kao i izvjeStaj Istazne komisije

Predstavnidkog dona na 2. sjednici, odrZanoj 13. 4. 2010.. i primila ih k znanju. te zakljudila

samostalno nastaviti rad. Na istoj sjednici Istrazna komisija zakljudilaje daje pohebno obratiti

se Domu naroda zahtjevom za produZenje roka za dostavljanje izvjeitaja, s obzirom na to da je

proteklo mnogo vremena u pokuiaju organiziranja zajednidkog rada dvije istra;ne komisije.

Naine. prilikom osnivanja Istrazne komisije, Dom naroda je za dostavljanje izvjestaja odredio

rok od tri mjeseca od konstituiranja Istrazne komisije. Buduii da taj rok isticao 18.4.2010.,
IstraZna komisija je na 2. sjednici, odrZanoj 13. 4. 2010., jednoglasno zaklj udila od Doma naroda

zatraziti produzeDje roka za dostavljanje izvjesta.ja o okolnostima u vezi sa izdavanjem CEMT

dozvola za 2009. godinu prijevoznicima u Bosni i Hercegovini do 31. 5. 2010. Dom naroda

PSBiH razmatrao je zahtjev lstrazne komisije za produZenje roka na 46. sjednici, odrianoj

28.5.2010., i tom prilikom donio odluku da se rok za dostavljanje izvje3taja produ:i do

30.6.2010.



3. Aktivnosti na utvralivanju okolnosti u vezi sa izdayanjem CEMT dozvola za 2009.

godinu prijevoznicima u Bosni i Hercegovini

U utvrdivanju okoinosti u vezi sa izdavanjem CEMT dozvola za 2009, godinu

prijevoznicima u Bosni i Hercegovini Istraina komisija oslanjala se na sljedeie izvore:

- dokumente dostavljene od Vijeia ministara BiH u odgovoru na delegatsko pitanje

Dusanke Majkii (broj : 02-50-1-1 6-32109, od 1 6. 1 1.2009.)

- mate jale Istrazne komisije Predstavnidkog doma,
- usmena oditovanja predstavnika Ministamtva komunikacija i prometa BiH, dlanova

Komisije za raspodjelu CEMT dozvola za 2009. godinu i ostalih relevantnih institucija, i
- pismeni odgovor Ministarstva komunikacija i prcmeta BiH na pitanja koja je postavila

IstraZna komisija prilikom usmenog oditovanja.

IstraZna komisija je tri sjednice (3., L i 5.) posvetila prikupljanju informacija i

utvrdivanju okolnosti o raspodjeli CEMT dozvola u 2009. godini, putem usmenog oditovanja

oredstavnika nadleinih instituciia.

3.1. Otitownje prcdslavikq nadleinih institucija (3. sje.lnico)

Treia sjednica lstraine komisije, odriana 13.4. 2010., bila je u potpunosti posveiena

oditovanju nadleZnih institucija o njihovim saznanjima o okolnostima raspodjele CEMT dozvola

u 2009. godini. Sjednici su prisustvovali: Rudo Vidovi6, ministar, Mladen Goluza, savjetnik

ministra, Nikola Sego, sekretar, i Selim Kopii, glavni inspektor u Ministarstvu komunikacija i
prometa BiH, Zeljko Matok, pornoinik federalnog minista prometa i komunikacija, Ranko

Babii, sekretar Udruzenia saobraiaja i veza u Privrednoj komori Republike Srpske, i Zijad

Sina.novii, direktor Sektora za transport i komunikacije u Vanjskotrgovinskoj komod BiH. lako

su uredno pozvani svoje predstavnike na sjednicu nisu poslali Ministartsvo saobraiaja i veza

Republike Srpske, Privredna komora Federacije BiH i UdruZenje ,,Medunarodni transport" iz

Banje Luke.

Clanovi IshaZne komisije upoznali su prisutne sta se od njih odekuje. Prcdsjedavajuii

BoZo Raji6 rekao je da se od njih odekuje oeitovanje o njihovin saznanjima i odgovo na

kontrctna pitanja koja 6e im biti postavljena. Istakao je da je da je lavinu nezadovoljstva,

kritika i medijskih natpisa pokrenulo pitanje primjene Pravilnika o kriterijima, postupku i nadinu

raspodjele stranih dozvola za prijevoz tereta domaiim prijevoznicima (.,SluZbeni glasnik BiH",

btoj 35102) (u daljnjern tekstur Pravilnik), odnosno zakonitost u radu Ministarstva i njegole

komisije za raspodjelu dozvola. Dodao je kako se i u materijalima koji su dostavljeni od

ministarstva, kao i u oditovanjinra ostalih institucija, vrlo problematidno postavlja pitanje

tunadenja Zakona o mealunarodnom i meduentitetskom cestovnom prijevozu (,,SluZbeni glasnik

BiH", broj 1/02) (u daljnjem tekstu: Zakon). i Pravilnika o postupanju u postupkr.r raspodjele

dozvola. Stogaje zatraZio od prisutnih da se odituju pred Istra:nom komisijom o tome da li je po

njihovom mi5lienju postupak voden u skladu s odredbama Zakona i u skladLr s Pravilnikom

donesenim na osnovu Zakona, Sto ne iskljuduje moguinost da u postupku ima greSaka i komisije

kao tijela i pojedinca.



DuSanka Majki6. u svojstuu predlagada Inicijative za ispitivanje okolnosti u vezi sj
izdavanjem CEMT dozvola za 2009. godinu, podsjetilaje daje ovo pitanje pokenula podetkom

2009. godine, te da je tuzitilastvo potvrdilo optuZnicu za kividno djelo zloupotrebe poloiaja i
ovlaStenja za 2007. godinu. Uvidom u dostavljene materijale Ministarsha komunikacija i
prometa BiH u vezi sa izdavanjem CEMT dozvola uodila je niz neslaganja i nejasnoca, pa je

zatrazila odgovore na pitanja koja se tidu: broja zaprimijenih zahtjeva za dodjelu CEMT dozvola

za 2009. godinu. prigovora prijevoznika na izdate CEMT dozvole. ukupnog broja dozvola koje

je BiH dobila te broja rezewnih- zamjenskih dozvoia, proceduru preuzimanja CEMT dozvola od

stmne prijevoznika, prijave izdavanja zanjenskih dozvola ITF-u (Medunarodnom forumu

prijevoznika).

Rudo Vidovii, ministar komunikacija i prometa BiH, istaknuo je kako je sprenran za

istraiivanje svih pojedinosti i u samom sektoru i u Ministarst\u, kao i za otklanjanje svih

nejasnoia i dilema kada su u pitanju okolnosti raspodjele dozvola, ne samo za 2009. nego i za

sve vrijeme od kada se dozvole izdaju. Predlozioje da se tansk pt sjednice dostavi Ministarstvu

konrunikacija i prometa BiH radi osiguravanja preciznih odgovora na sva postavljena pitanja. U

nastavku je istaknuo kako se lidno uvjerio u manjkavosti Zakona i Pravilnika kao i nadina

mspodjele dozvola. Dodao je da.je izvrSio odredene izmjene u Pravilniku te dao nalog za

pokretanje postupka nabavke softvera pomodu kojeg bi se trebale raspodjeljivati dozvole. U

ovoj godini planirana je izrada potpuno novog pravilnika kojim bi se, uz novi softver, otklonio

veliki broj manjkavosti u odnosu na dosada5nji nadin raspodjele.

Nikola Sego, sekretar MinistaNtva komunikacija i prometa BiH, i 6lan Komisije za

raspodjelu CEMT dozvola u svonr je oditovanju istaknuo kako u ovom tenutku nije u
moguinosti dati odgovore na sva postavljena pitanja, jerje za to poteban uvid u dokumentaciju

Lr Ministarstvu. PredloZio je da Ministarstvo komunikacija i prometa BiH naknadno dostavi

odgovore na postavljena pitanja u pisanoj formi. U nastavku izlaganja osvmuo se na md

Komisije za raspodjelu CEMT dozvola u proteklom periodu.

Selim Kopi6, glavni inspektor u Ministarstvu komunikaci.ja i prometa BiH i 6lan Komisije

za raspodjelu CEMT dozvola, kazao je da je imenovan u Komisiju 2007. godine i odmah se

usprotivio tadasnjen nadinu rada, jerje smatrao da nije u skladu sa zakonom, ali je ipak danas na

sudu. Smata da nije ni najmanje kriv, odnosno da ne moZe biti optuZen za zloupotebu poloZaja

jer on uopie ne radi na poslovima raspodjele dozvola, nego je samo odlukom ministra imenovan

u Kor siju. Osim toga, Komisija ima predsjednika koji u svakom ttenutku n1oze zaustaviti rad,

te sekretara koji brine o zakonitosti rada. Svaki prijevoznik imao je moguinost prigovora

Komisiji, odnosno Zalbe drugostepenom organu. Nakon odlule po Zalbi postoji moguinost

upravnog spora. ali nijedan upravni spor nije pokenut. Dodao je da Komisija nikada nije dobila
jasna uputstva za rad. iako su u viie navrata trazili od sekretara Komisije da zatua:i tumadenje od

Ureda za zakondavstvo ili Ministamtva pravde.
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Zeljko Matok, pomoinik federalnog minista prometa i komunikacija, istaknuo je da

predstavnici Federalnog ministarstva prometa i komunikacija nisu udeswovali u radu Komisije,

tako da ne moZe imati uvid u njegov rad ni cijeniti da li je taj rad bio u skladu s propisima.

PodrZao je Sto brZe uvodenje raspodjele CEMT dozvola putem softvera. Takoder je istaknuo da

bi u svrhu poveianja tranparentnosti bilo dobro ukljuditi predstavnike entitetskih minista$tava u

postupak raspodjele CEMT dozvola, bez obzira u kojem obliku.

Ranko Babii, sekretar Udruzenja saobraiaja i veza u Privrednoj komori Republike

Srpske, istaknuo je da on, odnosno Privredna komora RS-a nemaju podatke i ne mogLt dati

odgovore na mnoga postavljena pitanja. Privredna komora RS-a nije bila ukljudena u postupak

raspodjele CEMT dozvola. jer je to nadleZnost Ministarstva komunikacija i prometa BiH.

Potreba za ukljuaivanjen javila se kada su se krajem 2008. prijevoznici tereta iz RS-a osjetili

oSteienima u raspodjeli dozvola. Dodao je da su zahtjevi prijevoznika iz RS-a i dalje da urede

pravila tako da budu nedvosmislena, da se zadrZi princip \13 :213, i da u komisiji za mspodjelu

bude predstavnik RS-a, bez obzira na broj dlanova.

Zijad Sinanovid, direktor Sektora za tansport i komunikacije Vanjskotrgovinske komore

BiH, ukazao je na probleme koje je u raspodjeli stvarala podjela u omjerima 113 : 213 i'zme&r

RS-a i FBiH, pa onda podjela u omjeru 60% : 40% na bosnjadke odnosno hrvatske prijevoznike.

Osvmuo se i na nadin dodjeljivanja ukupnog broja dozvola jednoj zemlji, te njihovu raspodjelu

prema svojstvima motora, EURO 3, EURO 4 i s1. lpak, i pored velikog broja problema. u 2009.

godini udinjen je pozitivan korak eliminiranjem tzv. ustaljene prakse. Pozdravio je postupak

ministra kojim je raspodjela dozvola vraiena u okvire Pravilnika, kao i Sto je cjelokupan

postupak raspodjele CEMT dozvola udinjen transprentnijim. prije svaga objavljivanjem

informacija na internetskoj stranici Ministarstva.

Adem Ibrahimpasi6 istaknuo je potrebu sto hitnteg uvodenja softvera za raspodjelu

dozvola i pozvao ministra da se maksirnalno angaZira na tom pitanju. Osim toga, podrzao je

prijedlog za veie ukijudivanje ddavne i entitetskih vanjskotrgovinskih komora u raspodjelu

dozvola prema tipu motora, jer one raspolaiu veiim brojen informacija. Na kraju je pozvao

Mjnistarstvo komunikacija i prometa BiH da dostavi Jto je mogude podrobnije odgovore na sva

pitanja koja su mu upuiena.

Na kraju je predsjedavajuii sumirajuii raspravu posebno izdvojio td pitanja, odnosno

oblasti na koje Istrazna komisija treba narodito obratiti paznju.

Kao prvo pitanje izdvojio je tzv. ustaljenu praksu u raspodjeli svih dozvola u omjeru 2/3 :

1/3, za koju je istaknuo da je bila okidad odnosno generator nezadovoljstva i koja je i pravno i

moralno problematizirana.
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Kao drugo vaino pitanje istaknuo je zloupotrebe u oblasti izdavanja zamjenskih dozvola,

ukljuduju6i sve one modele administrativno-tehnidkog pristupa koji je mogao ,.mirisati" na

zloupotrebu, a ne mora znaditi dajest, no Sto se svakako mora utvrditi.

Tre6e vaZno pitanje je poteba za pruianjem pune podr3ke Ministarstvu komunikacija i
proneta BiH u nastojanju da otkloni staru praksu kako bi se u potpunosti radilo u skladu s

Pravilnikom i u duhu zakona.

alanovi lstraZne komisije jednoglasno su zakljudili da Ministarstvo komunikacija i

prometa BiH naknadno dostavi pismeni odgovor na sva postavljena pitanja na koja nisu bili u

moguinosti odgovoriti na samoj sjednici, i za dostavljanje odgovora odredili 30.4.2010.

3,2. Raanatrunje odgororu Minhla$tva kohunikacija i prcmeta BiH (4. sjednica)

Ministarsvo prometa i komunikacrja BiH je, 11.5.2010., dostavilo odgovor na pitanja

IstraZne komisije postavljena na 3. sjednici. IstraZna komisija razmatrala je dostavljene odgovore

na 4. sjednici, odrZanoj 25.5.2010.

Duianka Majkii istaknula je kako je opienito nezadovoljna dobivenim odgovorima. U

odgovorima je napisano nesto Sto je vei ranije redeno, a na odredena pitanja koja smatra

sustinskim uopie nije odgovoreno. Naglasila je da smatra da nijedno pitanje ne sadrzi odgovor

koji bi rnogao promijeniti tok daljnjeg rada Istrazne komisije. Takoderje iznijela misljenje da su

odgovori uradeni povrino i na brzinu. Na kraju je naglasila da dostavljenim odgovorima nije

poijuljana nijedna tvrdnja iznesena na prethodnoj sjednici, te da smata da daljnjom istragom

treba da se bave istraini orgari odnosno SIPA, a Istazna komisija svoj rad teba da privodi

kralu.

Adem lbrahimpasid saglasio se sa izlaganjem DuSanke Majkii, jer i on smatra da daljnja

istraga treba biti posao istraznih organa, buduii da IstaZna komisija praktidno nema moguinosti

da uaini neito znadainiie ovakvim nadinom rada.

Na prijedlog predsjedavajuieg, Istaina komisija jednoglasno je usvojila zakljudak:

,,lstraZna komisija nije zadovoljna ni kvalitetom ni preciznoSdu dobivenih odgovora na pitanja

postavtena na 3. sjednici, te viSe neie insistirati na provjeravanju tih podataka, jer smata da

time t.eba da se bave nadleini organi dijije to posao i koji su za to ovlasteni.

Na istoj sjednici dlanovi Istazne komisije saglasili su se daje potrebno odriatijoSjednu

sjednicu, na koju obavezno, preko Ministartstva komunikacija i prometa BiH, treba pozvati

dlanove Komisije za raspodjelu CEMT dozvola za 2009. godinu: Nikolu Segu, Mirka Sekaru i
Enis Ajkuniia.



3,3.Oiilovanje ilanova Komisije za raspodjelu CEMT dozvola za 2009. go.linu

sjednica)

Od pozvanih dlanova Konrisije za raspodjelu CEMT dozvola za 2009. godinu, pozivu su

se odazvali Enis Ajkunii i Nikola Sego. Osin njih, u ime Ministarstva prometa i komunikacija

BiH, sjednici je prisustvovao i Kojo Koprivica, pomoinik ministra. On je upoznao dlanove

IstraZne komisije da su svi pozvani dlanovi Komisije za raspodjelu CEMT dozvola

blagovremeno obavijedteni. Posebno je istaknuo da je obavijeiten i Mirko Selara, koji je u

metiuvremenu penzionisan, i dodao da mu nije poznato zasto se nije odazvao.

Enis Ajkunid istaknuo je da se iudi 3to Istazna komisija njega posebno poziva, kad su

svi dlanovi Komisije jednako znadajni, osim onog koji obavlja duZnost predsjedavajudeg. Kazao

je daje on u 2008. godini bio predsjedavajuii Komisije za raspodjelu CEMT dozvola i da se jod

tada zalagao za odstupanje od raspodjele dozvola u omjeru 2/3:l/3 izmedu entiteta. Posebno je

naglasio da su u 2009. godini CEMT dozvole prvi put podijeljene na tansparentan nadin i da su

svi prijevoznici imali jednak tretnan. U vezi sa zamjenskim dozvolama, istakao je da je to
veoma komplicirano jer prijevoznici u trenutku podno3enja zahtjeva ne mogu biti sigumi da li 6e

i doii do realizacije svih ugovorenih poslora. Stoga Ministarstvo dozvoljava da takav

prijevoznik izvrli zamjenu dozvole u Sektorr] za tansport u Ministarstvu a Komisija za

raspodjelu CEMT dozvola s tim nema niSta. Dodao je da Komisija vrii Fspodjelu dozvola na

bazl zahtleva, odnosno priloZene dokunentacije i na bazi toga se dodjeljuju dozvole. Moie se

desiti da prijevoznik koji ispunjava uslove dobije dozvole ili broj dozvola koji mu realno nije

potreban. U mogu6nosti da oni dozvole medusobno razmijene ne vidi ni3ta sporno. iako ne

iskljuduje da tu moZe biti i preprodaja, ali ni s tim Ministantvo nema niSta.

Nikoia Sego istakao je da je za svih sedam godina koliko je ilan Komisije za raspodjelu

CEMT dozvola pokuSavano da se rijeii problem zamjenskih dozvola. Jedan od problerna je 3to

softver koji bi bio kori3ten i za kontrolu kori5tenja dozvolajoi uvijek nije nabavljen. Naglasio je

da je vrlo teSko da Ministaxtstvo vrsi dodjeljivanie vraienih dozvola jer to zahtijeva dug

postupak, a te su dozvole prijevoznicin, a uglavnom potrebne u vrlo kratkom roku. Dodao je daje

ministar tokom ove godine lbrmirao radnu grupu koja bi pronaila rjesenje za zamjenske dozvole

ali ga nije uspjela pronaii. Taj problem nije rijeSen ni u zemljama regiona pa ni u Evropi.

Istaknuo je da ne vidi nikakav problem u tome da prijevoznici izmedu sebe izvrse zamjenu

neiskoriStenih dozvola. Na kaju je dodao da je za sedam godina koliko .ie on u Komisiji za

raspodjelu CEMT dozvola bilo svega nekoliko Zalbi i to neosnovanih, a da tuzbi praktidno nije ni

bilo. Naglasio je da su po njemu prijevoznici generalno zadovoljni, osim moZda nekolicine, koji i

pokuSavaju da ditav postupak problematizirati i osporiti.



4. Nalazi IstraZne komisije

Nalon Sto je na 5. sjednici, odrZanoj 9.6.2010., sasluSala i oditovanje dva dlana Komisije

za raspodjelu CEMT dozvola za 2009. godinu. IstraZna komisija jednoglasno je zakljudila da

nema potrebe za daljnjim istrazivanjem, vei da na osnovu svih dobivenih informacija treba

pristupitj izradi izvjeStaja koji 6e biti upuien Don'ru naroda Parlamentarne skup3tine BiH na

razmatralj e i usvajanje.

t.

L

l.

IstaZna komisijaje, na bazi prikupljenih infonnacija. utvrdili sljedeie:

Postupak raspodjele CEMT dozvola za 2009. godinu prvj put je voden u skladu sa

Zakonom o medunarodlom i meduentitetskom cestovnom prijevozu i Pravilnikom o

kiterijima, postupku i nadinu raspodjele stranih dozvola za pr4evoz tereta domaiim

prijevoznicima.

I pored toga Sto je postupat raspodjele CEMT dozvola u 2009. godini tekao u skladu sa

Zakonom i Pravilnikom, u postupku raspodjele utvrdene su nepravilnosti i
netransparentnost u bodovanju i objavljivanju konaine liste dodijeljenih CEMT dozvola.

Cjelokupni postupak izdavanja tzv. zamjenskih dozvola voden je mimo ovlastenja i s

brojnim greikama.

5. Zakljuici

IstaZna komisija je usvojila sljedeie zakljuike, koje upuiuje Domll naroda

Pdrlanrenlome.kupsline BiH na usr ajanje:

L Dom naroda Parlamentame skupstine BiH traii od Ministarstva komunikacija i prometa

BiH da osnuje radnu grupu u kojoj bi bili strudnjaci iz oblasti medunarodnog cestovnog

prijevoza, sa zadatkom da analizira postojeie stanje u primjeni Pravilnika o kiterijima,
postupku i nadinu raspodjele stranih dozvola za prijevoz tereta domaiim prijevoznicima

(,.S1. glasnik BiH", broj 35/02) i da na osnovu toga bude izraden prijedlog iznrjena i

dopuna Pravilnika.

2. Dom naroda Parlamentame skupstine BiH trazi od Ministarstva komunikacija i prometa

BiH da ubuduie dostavlja Parlamentamoj skupStini BiH detaljno godisnje izvjeitaj o mdu

Povjerenstva za raspodjelu CEMT dozvola, kao i Sestomjesedno izvjeitaj o izdatim

zamienskin CEMT dozvolama.

IzvjeStaj je usvojen veiinom glasova dlanova Istraire komisije.

Za izvjestioca u plenamoj fazi


